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Anställ en miljösamordnare inför 2011 
 
När den just nu styrande borgerliga majoriteten tillträdde efter valet 2006, lade man ner 
allt miljöarbete inom Farsta stadsdelsförvaltning. Enligt VP för 2007 så skulle ”inte heller 
något miljöarbete längre utföras i förvaltningens regi”. 
 
Under åren som gått så har det uppstått ett ökat behov av kompetens och resurser för att 
kunna arbeta med miljöfrågor även i Farsta. Från stadshuset kommer alltfler förfrågningar 
och påbud om olika miljöarbeten som behöver utföras.  
 
Det nu gällande miljöprogrammet behöver trots sin förenkling följas upp. Källsorteringen 
behöver följas upp, inte minst bland de verksamheter som är utlagda på entreprenad. 
Andelen miljöbilar och hur de tankas behöver följas upp. Energiuppföljningar behöver 
göras, avseende olika slag av tariffer och möjliga energibesparingar. Den biologiska 
mångfalden i Farstas naturområden behöver följas upp. Det lokala engagemanget är stort 
med krav t ex på åtgärder för sjöarna Magelungen och Drevviken, behöver följas upp. Det 
alltmer aktuella klimatarbetet behöver följas upp. 
 
Olika förslag till åtgärder rörande ovanstående behöver tas fram för nämndens fortsatta 
utveckling och arbete i dessa viktiga frågor. Kompetens och resurser måste då tillföras 
Stadsdelsförvaltningen för att det viktiga miljöarbetet ska kunna utvecklas. 
 
Därför kräver vi att det avsätts resurser för att förvaltningen ska kunna anställa en 
miljösamordnare samt ge denna resurser för att kunna satsa på arbete med miljöfrågorna. 
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